



St Leonard's College
An education for life.

វិញ្ញាបនបត្រអប់រំរដ្ឋវិចិត្រ

គឺជាវគ្គសិក្សាដែលអាចបត់បែនបាន ផ្តល់នូវការទទួលស្គាល់ជាអន្តរជាតិ
ហើយជាមត៌កាញ្ចុះទៅរកការសិក្សា និងការងារនាពេលអនាគត។

វិញ្ញាបនបត្រអប់រំរដ្ឋវិចិត្រ (VCE) គឺជាសញ្ញាបត្រដែលសិស្សរដ្ឋវិចិត្រភាគច្រើនទទួលបាន នៅពេលបញ្ចប់ការសិក្សាដោយជោគជ័យនៃថ្នាក់ទី 12 របស់ពួកគេ ។

កម្មវិធី VCE មានលុតមុខវិជ្ជាជាច្រើន ដែលជាទូទៅត្រូវចំណាយពេលពីរឆ្នាំ។ វិទ្យាល័យ St Leonard's ផ្តល់ជូនសិស្សដែលទទួលបានជោគជ័យខ្ពស់ នូវឱកាសដើម្បីជ្រើសរើសកម្មវិធី VCE របស់ពួកគេដោយចាប់យកមុខវិជ្ជាថ្នាក់ទី 11 នៅថ្នាក់ទី 10 និងមុខវិជ្ជាថ្នាក់ទី 12 នៅថ្នាក់ទី 11។ ការចាប់ផ្តើមមុននេះ អនុញ្ញាតឱ្យសិស្សគ្រប់គ្រងបានកាន់តែប្រសើរពីតម្រូវការនៃការសិក្សាថ្នាក់ខ្ពស់ដោយលាតសន្ធឹងតម្រូវការនៃ VCE រយៈពេលបីឆ្នាំ ជាជាងរយៈពេលពីរឆ្នាំ។

VCE គឺជាវគ្គសិក្សាមានភាពបត់បែន ដោយការសិក្សាយ៉ាងហោចណាស់មុខវិជ្ជាភាសាអង់គ្លេសមួយ ជាមុខវិជ្ជាចាំបាច់ខានមិនបាន។ សិស្សអាចចាប់យកជំនាញផ្នែកជាក់លាក់ណាមួយ ឬជ្រើសរើសវគ្គសិក្សាទូទៅមួយដែលមានមុខវិជ្ជាចេញពីមុខជំនាញជាច្រើន។ ភាពបត់បែននេះក៏អនុវត្តពីមួយឆ្នាំ ទៅមួយឆ្នាំដែរដែលអនុញ្ញាតឱ្យសិស្សកែតម្រូវកម្មវិធីរបស់ពួកគេដើម្បីរកកម្រិតចំណាប់អារម្មណ៍ ឬភាពរឹងមាំថ្មីៗ។ យើងផ្តល់ជូននូវមុខវិជ្ជា VCE យ៉ាងទូលំទូលាយដែលអាចឱ្យសិស្សម្នាក់ៗរៀបចំវគ្គសិក្សាដែលសមនឹងចំណាប់អារម្មណ៍ភាពរឹងមាំ និងបំណងប្រាថ្នានាពេលអនាគតរបស់ពួកគេ។

នៅពេលបញ្ចប់កម្មវិធី VCE ដោយជោគជ័យរបស់ពួកគេ សិស្សបានទទួលចំណាត់ថ្នាក់ចូលរៀននៅឧត្តមសិក្សាអូស្ត្រាលី (ATAR) ដែលអនុញ្ញាតឱ្យចូលរៀននៅសាកលវិទ្យាល័យក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី និងនៅបរទេស។

មុខវិជ្ជាដែលផ្តល់ជូនឱ្យមាន VCE រួមមាន៖ *

គណនេយ្យ មូលដ្ឋានគ្រឹះកុំព្យូទ័រ ការអនុវត្តតុល្យវិបាក ប្រព័ន្ធបច្ចេកទេស ជីវវិទ្យា ការគ្រប់គ្រងអាជីវកម្ម គីមីវិទ្យា ភាសាចិន ទីមួយ សង្គម និងវប្បធម៌ភាសាចិន ភាសាចិនទីពីរកម្រិតខ្ពស់ ការសិក្សាបែបបុរាណ លូឌូ ភាសាអង់គ្លេស ភាសាអង់គ្លេសជាភាសា បន្តបន្ទាប់ ភាសាអង់គ្លេស ការសិក្សាអំពីមហាហោរ គណិតវិទ្យាមូលដ្ឋាន ភាសាហាវ៉ាង គណិតវិទ្យា ទូទៅ ភូមិវិទ្យា សុខភាព និងការអភិវឌ្ឍន៍មនុស្សស បុរេវត្តសាស្ត្រ បដិវត្តន៍បុរេវត្តសាស្ត្រ ការសិក្សាផ្នែកកុកុរាម អកុសសាស្ត្រ វិធីសាស្ត្រគណិតវិទ្យា បុរេវត្តសាស្ត្រវប្បធម៌សាស្ត្រ តន្ត្រី ការវិភាគតន្ត្រី ការសម្របសម្រួលបទបទពល ការសិក្សាផ្នែកកុកុរាម និងផ្នែកបរិសុទ្ធិ ទស្សនវិជ្ជា ការអប់រំផ្នែក រាងកាយ រូបវិទ្យា ចិត្តវិទ្យា នយោបាយ សាសនា និងសង្គម ភាសាអង់គ្លេស ឯកទេស គណិតវិទ្យា វិស្វកម្មបុរេវត្តសាស្ត្រ ការសិក្សាអំពីលូឌូ ការប្រឆាំងទំនាក់ទំនងផ្នែកវិទ្យា។

* មុខវិជ្ជានិងគ្រូបង្រៀនផ្តល់ជូន លុះត្រាតែមានចំនួនសិស្សសង្ស័យដែលអាចសមរម្យបំណុលបាន។